
 

 

 

 
VERZOEK STELLEN VAN VRAGEN VOOR VRAGENUUR  
 
Van:  Raadslid C.G.M. Luttikhuis   
Ontvangen: 16 juli 2023 

 

 
Onderwerp: Initiatief Zonnehoeve 
 
Aan de voorzitter van de raad, 
 
De raad van de gemeente Tubbergen in vergadering bijeen d.d. 18 juli 2023 
 
Vragen gericht aan: het college van B&W 
 
Voor ons ligt de perspectiefnota. Hierin lezen wij dat wij als gemeente Tubbergen op het gebied van 
het Sociaal Domein willen inzetten op het voorliggend veld van de piramide zorgverlening, om 
vergaande en gespecialiseerde zorg te voorkomen.  
Daarom zetten we in op: 
- preventie; 
- onze mantelzorger; 
- het omarmen van initiatieven uit de samenleving; 
- en op het doelgroepen beleid. 
 
Passend bij deze voorwaarden is het initiatief Zonnehoeve in Tubbergen. Een ouderinitiatief voor en 
door gezinnen uit Twente met een gehandicapt kind. Hun droom: een huis waar we ons allemaal thuis 
voelen. 
Vanwege het lange traject om dit te realiseren en de toenemende vraag van ouders, de mantelzorgers 
van de kinderen met een handicap, wil de Zonnehoeve binnen afzienbare tijd een logeerhuis 
realiseren. Voor kinderen uit de gemeente Tubbergen maar ook voor kinderen uit omliggende 
gemeentes in de regio. De nood is hoog en wachtlijst met aanvragen gevuld. 
 

 
1. Is de gemeente op de hoogte van dit initiatief? Realiseert de gemeente zich dat er een 

schrijnend tekort is aan logeeradressen voor kinderen met een handicap in onze gehele 
regio?  

2. Dat door het tekort aan logeeradressen er veel verantwoording wordt gelegd bij de 
mantelzorgers en er een risico bestaat dat als zij uitvallen de kinderen misschien niet meer 
thuis kunnen wonen? En er vergaande gespecialiseerde zorg nodig is? Kunnen we dit 
voorkomen? 

3. Is de gemeente bereid een nieuw doelgroepenbeleid hierop te maken; Logeeradressen 
gehandicapte kind. 

4. Is de gemeente bereid om de verbinding in de regio te zoeken om hier gezamenlijk 
oplossingsgericht aan te gaan werken? Wil en kan de gemeente Tubbergen hierin de 
kartrekker zijn binnen de regio?  

5. Hoe denkt de gemeente dit initiatief samen met de inititatiefnemers, vlot te trekken zodat een 
spoedige realisatie mogelijk is? Durft de gemeente ‘ out of the box’ te denken door te kijken 
naar mogelijkheden en niet naar onmogelijkheden?  
 

Toelichting:  zie hiervoor. 
 

Ondertekening en naam:  
 
 
Namens de fractie CDA 
C.G.M. (Christel) Luttikhuis 



 

 

 

Wijze van melden van het stellen van een vraag tijdens het vragenuur: Het lid van de raad dat tijdens het 

vragenuur vragen wil stellen, meldt dit onder aanduiding van het onderwerp ten minste 24 uur voor aanvang van 
de vergadering bij de voorzitter. 


